裘錦秋中學(屯門)



Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址:香港屯門楊青路 28 號

Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong

家長通告 2023-2024/207

裘錦秋中學(屯門)法團校董會家長校董選舉投票日安排及選票派發通告

敬啟者:

本會將於 2024 年 3 月 23 日(星期六)上午八時三十分至下午四時三十分舉行家長校董選舉(投票箱設在校務處前台)。同時歡迎各位家長出席當天下午四時四十分在地下 G01 室舉行的點票會,履行會員權利,見證家長校董誕生。

所有學校現有學生的家長(包括父、母或監護人或實際管養人)均符合資格投票。學校教師只要是現有學生的家長,也有權投票。所有合資格投票的人士都享有同等的投票權。每名家長不論其就讀學校子女的數目,只可有一票,並以個人身分投票。為方便行政安排,根據教育局「家長校董選舉指引」的建議,每個家庭將獲發兩張選票(倘若多於一位子女就讀本校,選票會給較高年級者),讓其父母投票。如學生另有監護人或實際管養的人,在其要求與校方核實下,本會也會給予選票。

當天程序已於早前發出通告列出,學校也在當天分別舉辦家長教師會旅行及家長興趣工作坊,請各位家長踴躍參與,敬請留意。

如有任何查詢,請致電 2461 1555 與吳嘉和助理校長或黃泳儀老師聯絡。

此致

貴家長

裘錦秋中學(屯門)

陳月平校長謹啟

二零二四年三月十四日

裘錦秋中學(屯門)



Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址:香港屯門楊青路 28 號

Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong

網址 Web site:http://www.jcctm.edu.hk

傳真 Fax: (852)-2464 6161 電郵 E-ma

電郵 E-mail: mail@jcctm.edu.hk

Parents Circular

2023-2024/207

Notice Regarding Election Day and Vote Distribution arrangements of the Incorporated Management

Committee of Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

Dear Parents/Guardians,

The Parent Manage Election will be held on Saturday, 23 March 2024 from 8:30 AM to 4:30 PM. The ballot

box will be set up at the reception of the school office. At the same time, we welcome all parents to attend

the vote counting process, which will take place at 4:40 PM in Room G01 in the basement in order to

exercise their membership rights and witness the new Parent Managers.

All parents of current students in the school (including fathers, mothers, guardians, or *de facto* custodians)

are eligible to vote. School teachers who are parents of enrolled students also have the right to vote. All

eligible voters have equal voting rights. Each parent, regardless of the number of children enrolled in the

school, is entitled to one vote and must vote as an individual. To facilitate administrative arrangements,

based on the guidelines for Parent Manager Elections issued by the Education Bureau, each family will be

issued two ballots (if there is more than one child enrolled in the school, the higher-grade student will

receive the ballot) for the parents to vote. If the student has another guardian or de facto custodian, the

association will also provide a ballot upon their request and successful verification by the school.

Please note that the schedule for the day has been announced earlier, and the school will also organize a

Parent-Teacher Association trip and Parent Workshops. We encourage all parents to actively participate.

Should you have any enquiries, please contact Mr Ng Ka Wo or Ms Wong Wing Yee via 2461 1555.

Yours faithfully,

Chan Yuet Ping

Principal